
PROTOKÓŁ nr XXXVIII/2020 

Z XXXVIII SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 30 grudnia 2020 roku. 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady XXXVIII sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik nr 

1, a zakończył o godz. 12:45 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał porządek dzienny posiedzenia. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Rada w głosowaniu: 13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 2 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Paweł 

Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz 

Malanowski, Maciej Malanowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Barbara Gil 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Rudowski 

 

3. Przyjęcie protokołów z XXXVI i XXXVII sesji RM.  

Przewodniczący RM poinformował, że protokoły z XXXVI i XXXVII sesji RM znajdują się  

w Biurze Rady i jeśli do końca dnia nie zostaną zgłoszone do nich uwagi, protokoły 

zostaną przyjęte. 

4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady i przewodniczących Komisji oraz 

przewodniczącej Klubu Radnych "Sierpczanie". 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytując 

informacje, które wpłynęły z Urzędu Skarbowego i od Wojewody Mazowieckiego  

na temat oświadczeń majątkowych radnych, burmistrza oraz dyrektorów jednostek 

miejskich. Następnie, Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,  

p. J. Szewczykowska, omówiła zagadnienia będące przedmiotem posiedzeń komisji. 

W następnej kolejności głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, kultury, Opieki 

Społecznej i Zdrowia, p. W. Skorłutowski, omawiając posiedzenie komisji z dnia 

14.12.2020r., które było wspólnym posiedzeniem z Komisją Budżetu, Finansów, 

Rozwoju Gospodarczego i Promocji. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 28 listopada 

2020r. do 18 grudnia 2020 r. – załącznik nr 3. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Klubu Radnych „Sierpczanie”, p. B. Gil,  w obecnym czasie 

świątecznym, w imieniu klubu złożyła życzenia mieszkańcom Sierpca, radnym, 

burmistrzom oraz wszystkim osobom uczestniczącym w sesji. Interpelacje na piśmie 

zostały złożone przez Przewodniczącego Komisji Oświaty, p. W. Skorłutowskiego – 2 

interpelacje, które zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. Ksero dołączone  

do protokołu (załącznik nr 4). Interpelacje zostały przekazane burmistrzowi  

do dalszego procedowania.  

 

 



7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, udzielił odpowiedzi na interpelację dotyczącą podziemnych 

pojemników na odpady komunalne oraz wyjaśnił sytuację związaną z ul. Fredry. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ładu, Porządku Publicznego i Komunikacji, 

p. K. Skrzyński, poinformował, iż na ostatnim posiedzeniu komisji, gdzie była 

przedstawiana prezentacja na temat podziemnych pojemników, przedstawiciel firmy 

„Świat pojemników”, Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej oraz Prezes ZGKiM, przeszli  

do innego pokoju w celu przedyskutowania możliwości instalacji takich pojemników 

na terenie Sierpca. Nie doszło jednak do żadnego konsensusu, ponieważ do tej pory 

nie złożono żadnej oferty w tej sprawie. Burmistrz potwierdził, że również nie otrzymał 

wiążącej oferty kwotowej,  jednocześnie zadeklarował, że do następnego 

posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa postara się taką informację zdobyć.  

 

8. Uchwała RM ws. wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Sierpc. 

O zreferowanie projektu uchwały został poproszony Dyrektor „EMPEGEK”, P. Paweł 

Pakieła. Wyjaśnił, że dotychczasowymi aktami prawa miejscowego wyznaczającymi 

aglomerację są Rozporządzenia Wojewody lub uchwały Sejmiku Województwa, 

które tracą moc z ostatnim dniem bieżącego roku. W związku z tym zachodzi 

potrzeba podjęcia uchwały wyznaczającej nową aglomerację, ponieważ bez tego 

nie ma szans na pozyskanie środków zewnętrznych na dofinansowanie planowanych 

w  kolejnych latach inwestycji. Projekt procedowanej uchwały, zgodnie z zasadami, 

powinien być skonsultowany z właściwym terenowo Zarządem Zlewni Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. Faktycznie, tak się stało, ponieważ 10. 12. br. 

zostało wydane postanowienie przez dyrektora Zlewni we Włocławku więc  

są spełnione wszelkie wymogi, aby ta uchwała mogła być podjęta. Dyrektor,  

p. P. Pakieła, wyjaśnił, że przez słowo „aglomeracja” należy rozumieć obszar danego 

miasta, teren, na którym zaludnienie jest wystarczająco skoncentrowane,  

aby budowa zbiorczej sieci kanalizacyjnej była ekonomicznie uzasadniona  

i technicznie możliwa. Dlatego też aglomeracja swoim zasięgiem obejmuje teren 

mniejszy, niż wyznaczają go granice administracyjne miasta. W tej chwili obowiązuje 

aglomeracja z czerwca 2016r. Ta zgłoszona na obrady dzisiejszej sesji, w stosunku  

do poprzedniej się nie zmienia, co oznacza, że te granice pozostają takie same. 

Dodał, że kolejnym powodem, dla którego należy podjąć tą uchwałę jest fakt, iż bez 

wyznaczonej aglomeracji, nie ma możliwości uzyskania pozytywnej decyzji Wód 

Polskich dotyczącej nowych taryf za wodę i ścieki. Nowe taryfy wejdą w życie  

na przełomie zimy i wiosny. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Sierpc. 

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

295/XXXVIII/2020 RM  ws. wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Sierpc -  

załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Rudowski 

 

9. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres trzech lat. 

Na temat projektu tej uchwały informacji udzielił Burmistrz, p. J. Perzyński, 

wyjaśniając, że dzierżawca wykorzystuje tą działkę jako dojazd do garażu, dba o nią 

i wywiązuje się z warunków dzierżawy, w związku z tym nie ma przeciwwskazań do jej 

przedłużenia. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat. 

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

296/XXXVIII/2020 RM  ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości 

w trybie bezprzetargowym na okres trzech lat -  załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Rudowski 

 

10. Uchwała RM ws. petycji "Stop zagrożeniu zdrowia i życia "Stowarzyszenia Koalicja 

Wolna od 5 G". 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, p. J. Szewczykowską. Ze względu na problemy  

z zasięgiem p. Szewczykowskiej, Przewodniczący RM przedstawił zakres uchwały  

na podstawie jej uzasadnienia. Radna, p. B. Gil, zapytała, co się stało z materiałami 

 z komisji, która odbyła się 13 maja br. Zwróciła uwagę, że w uchwale jest napisane, 

aby na budynkach miejskich nie montować przekaźników a przecież na terenie 

Sierpca przekaźniki już są. Burmistrz, p. J. Perzyński, w odpowiedzi wskazał na oferty 



operatorów, w których znajdują się telefony z dostępem do sieci 5 G. Niestety 

samorząd nie posiada narzędzi, żeby tą technologię zatrzymać. Dodał, że maszty  

z nadajnikami GSM zostały zdjęte z budynków miasta i zadeklarował, iż na pewno  

nie przyczyni się do tego, aby nowe, podobne instalacje powstały na budynkach 

użyteczności publicznej, co nie zmienia faktu, że mogą one powstawać  

na budynkach sąsiednich, na terenach prywatnych. Przewodniczący Komisji 

Bezpieczeństwa, p. K. Skrzyński, przypomniał, że swego czasu komisja również chciała 

się zająć tym tematem. Jednak po ponad miesięcznym oczekiwaniu  

na odpowiedzi ze Starostwa Powiatowego, otrzymała informację, że na terenie 

miasta Sierpca nie ma żadnego nadajnika 5 G. Natomiast na pytanie o nadajniki  

na budynku Poczty Polskiej udzielono odpowiedzi, że jest to tajemnica handlowa. 

Pani Szewczykowska uzupełniła, że Starostwo Powiatowe wydaje pozwolenie  

na budowę dla masztów powyżej 3 m, wszystkie inne nadajniki wymagają jedynie 

zgłoszenia. Natomiast miasto ma wpływ na sprawdzenie, czy te nadajniki  

są posadowione zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego. Dodała,  

iż każdy operator stawiając nowy maszt ma obowiązek dokonać pomiaru 

promieniowania elektromagnetycznego i zgłosić wynik tego pomiaru  

do Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska i do Sanepidu i po dopuszczeniu 

takiego nadajnika do użytkowania, może go uruchomić. Radna, p. B. Gil, ponowiła 

pytanie o materiały z komisji, z dnia 13 maja. Przewodnicząca komisji odpowiedziała, 

że w tej chwili nie może udzielić odpowiedzi na to pytanie, ponieważ nie ma dostępu 

do swojej skrzynki mailowej, jednak protokoły z każdej komisji są przesyłane  

do wszystkich jej członków w celu zaopiniowania. Pani Gil zapytała wobec tego, 

dlaczego, jeśli było jedno posiedzenie na ten temat, odbyło się w tej samej sprawie 

drugie posiedzenie. Pani Szewczykowska wyjaśniła, że musi podejść do swojego 

komputera i sprawdzić dokładnie w dokumentach, ponieważ w tej chwili znajduje się 

w innym miejscu ze względu na problemy z zasięgiem. 

Wobec tego  Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zarządził 5 min. przerwy. 

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Komisji Skarg, p. J. Szewczykowska,  

na podstawie protokołu komisji z dnia 13.05.2020r., streściła przebieg tego 

posiedzenia, na którym komisja stanęła na stanowisku, że należy przedłużyć termin 

rozpatrzenia petycji. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. petycji "Stop zagrożeniu zdrowia i życia "Stowarzyszenia Koalicja 

Wolna od 5 G"..  

 

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

297/XXXVIII/2020 RM  ws. petycji "Stop zagrożeniu zdrowia i życia "Stowarzyszenia 

Koalicja Wolna od 5 G". -  załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Sławomir Wojciech Jaworowski, 

Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 



Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Waldemar Frydrychowicz 

BRAK GŁOSU (3) 

Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Rudowski 

 

11. Uchwała RM ws. ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2020. 

Z powodu braku głosów w dyskusji i pytań do projektu uchwały, Przewodniczący RM 

poddał ją pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2020. 

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

298/XXXVIII/2020 RM  ws. ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem 

roku budżetowego 2020. -  załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (3) 

Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Rudowski 

 

12. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2020 rok 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, o przedstawienie uchwały poprosił Skarbnik, 

p. K. Joniak, która wyjaśniła że najważniejszą zmianą jest kwota dotacji przekazana 

przez Marszałka Województwa Mazowieckiego w kwocie 2 956,20 zł  

na dofinansowanie zadania realizowanego na ogródkach przy ul. Mickiewicza, 

którym był remont ogrodzenia. W związku z wypracowanymi przez jednostkę 

wyższymi dochodami z najmu i dzierżawy składników majątku, zwiększa się dochody 

o kwotę 80 000 zł z przeznaczeniem na oczyszczanie miasta. Jeśli chodzi o podatek 

od nieruchomości jest to kwota wyższa o 120 000 zł. W związku z tym, że podatek  

od nieruchomości od osób prawnych został wykonany w wyższej wysokości  

a podatek od nieruchomości od osób fizycznych w niższej o 120 000 zł, dlatego też 

dokonuje się zmiany w planie. W rozdziale, jeśli chodzi o udziały, stanowiącym 



bardzo dużą część budżetu j.s.t., czyli udział w podatku dochodowym od osób 

fizycznych, gdzie zmniejsza się plan o 80 000 zł w związku z nieotrzymanymi środkami  

z powodu pandemii COVID – 19. Aby zrównoważyć budżet należy zmniejszyć 

wydatki w planie, w rozdziale dotyczącym odsetek od kredytów i pożyczek. Pani 

Joniak powiedziała, że ważną sprawą jest również wprowadzenie kwoty 40 000 zł  

na nowe zadanie inwestycyjne, jakim jest zakup kopertownicy. Będzie ona 

wykorzystywana do pracy całego urzędu a szczególnie do Biura Podatkowego, który 

corocznie kopertuje ponad 3 000 zmian aktualizacyjnych, geodezyjnych. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2020 rok.  

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

299/XXXVIII/2020 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2020 rok  -  załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (3) 

Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Rudowski 

 

13. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2020 – 

2029. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2020 – 

2029. 

Rada w głosowaniu: 11 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

300/XXXVIII/2020 RM  ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 

2020 – 2029 -  załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 



BRAK GŁOSU (3) 

Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Rudowski 

 

14. Sprawy różne. 

Jako pierwsza zabrała głos Przewodnicząca Komisji Skarg, wniosków i Petycji,  

p. J. Szewczykowska, dziękując radnym za podjęcie uchwały ws. petycji dotyczącej 

sieci 5 G. Stwierdziła, że w związku z problemami z zasięgiem, jakie wystąpiły na sesji, 

jednak ta technologia jest potrzebna. Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, 

odniósł się do informacji burmistrza zawartej w sprawozdaniu o budynku  

przy Pl. Chopina, który zagrażał bezpieczeństwu, że w końcu zniknie. Burmistrz 

wyjaśnił, że on nie zniknie a poddany będzie rewitalizacji, jednak zajmie to lata. 

Wyraził także nadzieję, że miasto będzie się posuwać do przodu w realizowaniu 

nowych, ciekawych projektów, m.in. przy wykorzystaniu nowej perspektywy unijnej. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, p. K. Skrzyński, poinformował o przesunięciu 

terminu komisji po 17 stycznia, ze względu na obostrzenia związane z COVID – 19. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował o terminie kolejnej sesji, która 

odbędzie się dnia 27 stycznia 2021r. Dodał, iż będzie to sesja budżetowa. 

Podziękował również za życzenia bożonarodzeniowe, które spłynęły w okresie 

świątecznym, jednocześnie składając, w imieniu samorządu, najlepsze życzenia  

w nadchodzącym Nowym Roku 2021. 

15. Zakończenie obrad. 

 

  Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej, p. Dariusz 

Malanowski, zamknął obrady XXXVIII sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

 /-/ 

Dariusz Malanowski 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ 

Beata Kowalska 

 


